
některými žáky se mohli těšit na prázdniny.
Obě téměř hodinu a půl trvající vystoupení uběhla jako 

voda a byla zakončena společnou písní Vzpomínky zůstanou. 
Publikum nás odměnilo obrovským potleskem a také 
pochvalnými komentáři, které přicházely ze všech stran. Na 
tvářích návštěvníků se zaleskla nejedna slza a objevily se 
mnohé úsměvy i hlasitý smích.

Celé letošní oslavy se završily v sobotu 28. 5. 2022 Dnem 
otevřených dveří. Ty se pro širokou veřejnost otevřely o půl 
třetí. Návštěvníci si mohli prohlédnout jednotlivé učebny, 
poslechnout si krátká hudební vystoupení a dozvědět se i 
něco víc ze života školy. Také jsme slavnostně otevřeli novou 
cvičnou kuchyňku. Pro všechny příchozí bylo nachystáno 
bohaté občerstvení. Den otevřených dveří vyvrcholil ve 
večerních hodinách venkovním posezením s občerstvením a 
živou hudbou.

Na závěr bychom chtěli poděkovat všem sponzorům oslav, 
ale také rodičům a všem, kteří nám pomáhali nejen při 
akademii, ale také při Dni otevřených dveří. Věříme, že se 
společně sejdeme i při dalším jubileu naší školy.

Vážení a milí spoluobčané, 
dovolte nám malé ohlédnutí 
za proběhlými oslavami 
Palackého pamětní školy.

Stalo se již tradicí, že při 
významném jubileu naší školy 
se pořádá žákovská akademie, 
kde si pro rodiče, prarodiče i 
ostatní veřejnost připraví žáci 
pod vedením svých učitelů 
různorodá vystoupení. Nejinak 
tomu bylo i při letošních 
oslavách - kdy jsme akademii 
pojali jako filmové pásmo. 

Veškeré přípravy začaly již v 
září, když jsme si museli stanovit téma, kterak akademii i oslavy 
pojmout. Jak se ukázalo, byl to celkem tvrdý oříšek, který se 
nám naštěstí podařilo zdařile rozlousknout.

Jako hlavní motto letošního školního roku, roku oslav 90. 
výročí založení školy by se dal použít citát Josefa Kajetána Tyla: 
“Divadlo vychází ze života a do života se vrací.”  

Chtěli jsme propojit minulost se současností, a tak jsme 
oslovili bývalé pedagogy i žáky, zda by se s námi podělili o své 
zážitky, když sami navštěvovali naši školu. Jejich vzpomínky 
se zaznamenaly do krátkých videoreportáží, které se pak 
promítaly na plátno při akademii. Na jejich povídání následně 
navázali svou scénkou současní žáci.

Náš den D nastal v pátek 27. 5. 2022. Po úvodním slovu 
našich moderátorů, jsme se na scénu dostali my pedagogové 
s písní, se kterou jsme chtěli odlehčit situaci z doby distanční 
výuky. Pak už ale na prkna, co znamenají svět, vběhli samotní 
žáci a opravdová zábava mohla začít naplno. Diváci zhlédli 
pokus z fyziky, matematické vtipy, zjistili, co je to běhací diktát, 
poslechli si popletenou pohádku a také se podívali do džungle, 
nebo si poslechli hru na bubny. S některými žáky si zopakovali 
pádové otázky, s jinými si zacvičili, u některých si připomněli, 
jak se maluje, nebo zavzpomínali také na vysvědčení a s 

Základní škola a Mateřská škola Františka Palackého, Hodslavice
90. výročí Palackého pamětní školy

Mgr. Radka Ondřejíková, Mgr. Petra Janíková

ZPRAVODAJ
Červen  2022
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Usnesení ze 17. zasedání
Zastupitelstva obce Hodslavice

konaného dne 4.5.2022
OBEC/OÚ

V souladu s ustanovení zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů

1/17/2022  Schválení programu ZO
a) schvaluje program jednání 17. zasedání zastupitelstva 

obce.

2/17/2022  Volba návrhové komise a ověřovatelů ZO
a) schvaluje návrhovou komisi ve složení: Ondřej Kudělka, 

DiS. – předseda, Tomáš Kohout a Vlastimil Socha, DiS. – členové,
b) schvaluje ověřovatele zápisu: Ing. Kamila Ondřejíka a 

Lubomíra Adama,
c) určuje provedením zápisu Elišku Janskou.

3/17/2022 Kontrola usnesení předcházejícího zastu-
pitelstva obce ZO 

a) bere na vědomí kontrolu usnesení 16. zasedání 
zastupitelstva obce.

4/17/2022  Usnesení rady obce č. 67 – 71 ZO 
a) bere na vědomí usnesení rady obce č. 67 – 71.

5/17/2022  Informace k investičním akcím ZO
a) bere na vědomí informace k investičním akcím,
b) schvaluje změnu č. 1 schválených investičních akcí na 

rok 2022 dle přílohy č. 1,
c) schvaluje poskytnutí daru Farnímu sboru Českobratrské 

církve evangelické Hodslavice ve výši 100 000,- Kč na opravu 
plotu kolem evangelické fary a smlouvu o poskytnutí daru.

6/17/2022  Kotlíkové dotace, smlouva o poskytnutí 
dotace a uzavření smlouvy o poskytnutí dotace s MSK ZO

a) schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu Obce 
Hodslavice Moravskoslezskému kraji ke spolufinancování 
projektu Operačního programu Životní prostředí 2021-2027 
s názvem „Kotlíkové dotace v Moravskoslezském kraji – 4. 
výzva“ v maximální výši 300 000 Kč (7 500 Kč/dílčí projekt 
konečného uživatele – vlastníka nemovitosti v obci) a uzavření 
veřejnoprávní „Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Obce 
Hodslavice“ s Moravskoslezským krajem dle návrhu.

7/17/2022  Plnění rozpočtu 1 – 4 /2022 ZO
a) bere na vědomí plnění rozpočtu 1- 4/2022.

8/17/2022  Rozpočtové opatření č. 2 (rozpočtová změna) 
ZO

a) schvaluje 
rozpočtové opatření č. 2:
navýšení v příjmech    648 000 Kč, 
navýšení ve výdajích 1 280 000 Kč,
financování      632 000 Kč.

9/17/2022  Návrh závěrečného účtu obce za rok 2021 ZO 
a) schvaluje závěrečný účet Obce Hodslavice za rok 2021 – 

souhlas s celoročním hospodařením bez výhrad. 

10/17/2022  Účetní závěrka Obce Hodslavice ZO 
a) schvaluje účetní závěrku Obce Hodslavice sestavenou 

k rozvahovému dni 31.12.2021 a převod hospodářského 
výsledku na účet 432. 

11/17/2022  Plán financování obnovy ZO 
a) bere na vědomí kalkulaci vodného a stočného na rok 

2021.

12/17/2022  Převod do Fondu financování a obnovy 
vodovodu ZO 

a) schvaluje převod finančních prostředků ve výši 
922 598,48 Kč do „Fondu financování a obnovy Skupinového 
vodovodu Hodslavice – Straník“, 

b) schvaluje převod finančních prostředků ve výši  82 
573,36 Kč Městu Nový Jičín,

c) schvaluje převod finančních prostředků ve výši odpisů 
214 122 Kč do Fondu financování a obnovy Skupinového 
vodovodu Hodslavice – Straník na fond s analytikou kanalizace 
a finanční prostředky ve výši 275 878 Kč z běžného účtu.

13/17/2022  Převody majetku ZO
a) schvaluje Směnnou smlouvu č. 2001S22/56 mezi Českou 

republikou – Státním pozemkovým úřadem Praha 3 – Žižkov o 
směně pozemků parc.č . 1805 a 1543/11 v k.ú. Hodslavice, 

b) neschvaluje prodej pozemků parc. č. 1843/1 o výměře 
1173 m2 v k.ú. Nový Jičín-Straník a parc.č. 1708/1 o výměře 
1848 m2 v k.ú. Hodslavice ve vlastnictví Obce Hodslavice p. 
Vl.R., Hodslavice.

14/17/2022  Územní plán obce Hodslavice ZO
a) schvaluje ve smyslu § 84 odst. 2 písm. y) zák. č. 128/2000 

Sb. o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů 
a v souladu s ustanovením § 6 odst. 5 písm. a) stavebního 
zákona a také v návaznosti na § 44 písm. d) stavebního zákona 
pořízení změny územního plánu (ÚP) Hodslavice, podle 
návrhu manželů J. a R. B., bytem Hodslavice, týkající se změny 
způsobu využití u pozemků parc.č. 757/1, 757/2, 758/1, 760/1, 
760/2,760/3 v k.ú. Hodslavice, kde je požadováno vymezení 
plochy za účelem výstavby rodinných domů a zastupitelstvo 
obce podmiňuje pořízení změny územního plánu obce 
Hodslavice úhradou veškerých nákladů s pořízením změny ÚP,

b) neschvaluje ve smyslu § 84 odst. 2 písm. y) zák. č. 128/2000 
Sb. o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů 
a v souladu s ustanovením § 6 odst. 5 písm. a) stavebního 
zákona a také v návaznosti na § 44 písm. d) stavebního zákona 
pořízení změny územního plánu Hodslavice, podle návrhu p. 
M. P., bytem Nový Jičín, Riegrova, týkající se změny způsobu 
využití u pozemku parc.č. 1787/71 v k.ú. Hodslavice, kde je 
požadováno vymezení plochy za účelem výstavby rodinného 
domu a zastupitelstvo obce podmiňuje pořízení změny 
územního plánu obce Hodslavice úhradou veškerých nákladů 
s pořízením změny ÚP,

c) schvaluje ve smyslu § 84 odst. 2 písm. y) zák. č. 128/2000 
Sb. o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů 
a v souladu s ustanovením § 6 odst. 5 písm. a) stavebního 
zákona a také v návaznosti na § 44 písm. d) stavebního zákona 
pořízení změny územního plánu Hodslavice, podle návrhu 



www.hodslavice.czstrana 3

Usnesení ze 72. schůze rady obce 
konané dne 16.5.2022 na OÚ Hodslavice

Usnesení ze 73. schůze rady obce
konané dne 30.5.2022 na OÚ Hodslavice

OBEC/OÚ

OBEC/OÚ

Rada obce v souladu s ustanovením § 102 zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění:

I. Rada obce   s c h v a l u j e
a) program jednání,
b) nejvýhodnější cenovou nabídku VZ malého rozsahu na 

stavbu „Stavební úpravy hasičské zbrojnice čp. 102 Hodslavice“ 
od firmy FABRIKO MORAVA, s.r.o., Životice u Nového Jičína ve 
výši 1 870 196,32 Kč (bez DPH) a schvaluje smlouvu o dílo s 
vítězným uchazečem,

c) navýšení částky v rozpočtu na investiční akci měřící 
radary (IoT) o 100 000 Kč a schvaluje rozpočtovou změnu č. 
3/2022 dle návrhu, 

d) Smlouvu o zřízení věcného břemene č. 88000881288_1/
VB/P mezi Obcí Hodslavice a firmou GasNet, s.r.o. Ústí nad 
Labem  pro plynárenské zařízení na parc. č. 17 v k.ú. Hodslavice 
dle návrhu.

II. Rada obce   p o v ě ř u j e 
a) Mgr. Pavlu Adamcovou, starostku - zjištěním možnosti 

změny provozu cyklostezky i pro pěší v úseku mezi 
Hodslavicemi a Bludovicemi,

b) Mgr. Pavlu Adamcovou, starostku – zjištěním nákladů na 
personální zajištění provozu Pošty Partner zaměstnanci obce z 
rozpočtu Obce Hodslavice,

c) Mgr. Pavlu Adamcovou, starostku – zjištěním možnosti 
omezení svícení veřejného osvětlení v nočních hodinách v 
obci,

d) Ing Jana Kudělku, místostarostu – úpravou areálu vodní 
nádrže Kacabaja doplněním štěrku na pláže, umístěním 
odpadových nádob do areálu a úpravou jednoho hřiště. 

III. Rada obce   b e r e   n a   v ě d o m í
a) průběžné plnění úkolů předcházejících rad obce,
b) zadávací dokumentaci veřejné zakázky „Revitalizace 

objektu Společenský dům Hodslavice čp. 4“ včetně navýšení 
rozpočtu akce při změně projektové dokumentace s 
projednáním dalšího postupu na příští schůzi rady obce,

c) žádosti o finanční příspěvek na poskytování sociálních 
služeb pro rok 2022 od:

-  Domov DUHA, př. org., Nový Jičín 
- Středisko sociálních služeb města Kopřivnice, p. o., 

Kopřivnice a zařazuje je do seznamu žadatelů,
d) nabídku odprodeje pozemku parc. č. 450 (163 m2) v k.ú. 

Hodslavice od majitelů p. I.P., Praha 5 – Hlubočepy a p. M.E., 
Praha 2 – Vinohrady a postupuje ji k projednání zastupitelstvu 
obce.

Rada obce v souladu s ustanovením § 102 zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění:

I. Rada obce   s c h v a l u j e
a) program jednání,
b) Darovací smlouvu mezi firmou Metrostav a.s., Libeň, 

Praha 8 a Obcí Hodslavice dle návrhu, 
c) Dohodu o narovnání mezi firmou Metrostav a.s., Libeň, 

Praha 8 a Obcí Hodslavice dle návrhu,
d) rozpočtové opatření č. 4/2022 dle návrhu,
e) nabídku firmy WOXI poklopservis s.r.o., Dejvice, Praha 6 

na opravu poškozených kanalizačních poklopů v silnici č. I/57 
dle návrhu,

f ) Smlouvu o spolupráci na projektu „Umělecké vyhlídky a 
uličky Františka Palackého“ mezi Obcí Hodslavice a Muzeem 
Novojičínska, př. o., Nový Jičín dle návrhu,

g) umístění vodovodní a kanalizační přípojky pro pozemek 
parc. č. 81 na obecním pozemku parc. č. 83 ostat. plocha, 
komunikace v k.ú. Hodslavice, dle předloženého návrhu s 
tím, že navržené řešení bude před podáním žádosti o územní 
souhlas odsouhlaseno správcem vodovodu a kanaliace včetně 
předložení návrhu Smlouvy o smlouvě budoucí a zřízení 
služebnosti inženýrské sítě,

h) vybírání parkovného u vodní nádrže Kacabaja pro letní 
sezónu 2022.

II. Rada obce   b e r e    n a   v ě d o m í
a) průběžné plnění úkolů předcházejících rad obce,
b) informace k realizaci stavby „Stavební úpravy hasičské 

zbrojnice čp. 102 Hodslavice“, 
c) informace o dotačních zdrojích k projektu „Revitalizace 

objektu Společenský dům Hodslavice čp. 4“ a o výši finanční 
spoluúčasti obce a předkládá zastupitelstvu obce k 
rozhodnutí o realizaci projektu pomocí dotací,

d) dopracování Územní studie veřejného prostranství a 
její předložení ke schválení zadavateli - Odboru územního 
plánování a stavebního úřadu MěÚ Nový Jičín,

e) žádost o posouzení odkoupení části obecního majetku 
parc. č. 1795/1 k.ú. Hodslavice panu T.K., Hodslavice a 
postupuje ji k projednání zastupitelstvu obce.

Opravy kanalizačních vpustí na 
hlavní cestě č. I/57

1. etapa opravy pondělí 20.6. až středa 
22.6.2022 a počítejte s omezením dopravy 

řízené semafory (včetně nocí). 

Pokud nedojde k nepředvídané události (např. 
mimořádná nepřízeň počasí, zjištění havarijního 

stavu šachty, atd.), bude doprava plně 
obnovena ve čtvrtek ráno.

Postup oprav kanalizačních vpustí bude 
systematický bez přeskakování směrem od 

Nového Jičína.

p. T. D., bytem Hodslavice, týkající se změny způsobu využití 
u části pozemku parc.č. 1490/22 v k.ú. Hodslavice, kde je 
požadováno vymezení plochy za účelem výstavby rodinného 
domu a zastupitelstvo obce podmiňuje pořízení změny 
územního plánu obce Hodslavice úhradou veškerých nákladů 
s pořízením změny ÚP.
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TISKOVÁ ZPRÁVA 

Češi loni posunuli laťku v třídění odpadů! Každý jich v průměru 
vytřídil bezmála 72 kilogramů! 

 

V Praze dne 19. května 2022 
 
Třídění odpadů v Česku nabralo loni na obrátkách. Češi nejenže udrželi rostoucí trend, třídili navíc 
s takovým elánem, že překvapili i celkovým množstvím vytříděného odpadu. Loni ho vytřídil každý 
obyvatel ČR do barevných kontejnerů v průměru 71,8 kilogramů. To je o celých 5 kilogramů více 
než v roce 2020!  
   
I přes velké změny ve společnosti způsobené pandemií koronaviru rostlo množství vytříděných 
odpadů na jednoho obyvatele podobným tempem jako v předchozích letech. Třídění zůstali Češi 
věrní, v ČR se podařilo i v roce 2021 udržet stav, kdy bezmála ¾ všech obyvatel pravidelně třídí své 
odpady. A třídili ještě více, než kdy předtím. V průměru každý Čech vytřídil 22,5 kilogramů papíru, 
16,8 kg plastů, stejné množství kovů, 15,2 kg skla a necelý půlkilogram nápojových kartonů.  
 
Nová definice recyklace a kroky na podporu recyklace 
Zásadní dopad na plnění stanovených cílů měly nové odpadové a obalové předpisy, které zavedly 
nová evropská pravidla. Tím nejdůležitějším byla změna statistických definic recyklace, zejména 
rozlišení procesu úpravy odpadů pro recyklaci od samotné konečné recyklace. Pro ČR bylo také 
významné vyřazení produkce certifikovaných alternativních paliv (TAP) ze statistického vykazování 
recyklace, kam dosud patřila. I z toho důvodu bylo nutné samotnou recyklaci (materiálové využití) 
ještě více podpořit.  
Na pozadí epidemiologických opatření tak probíhaly dva velmi důležité procesy směřující k vyšší 
recyklaci. Tím prvním byla úprava způsobu sběru odpadů. V řadě obcí byly zavedeny tzv. 
multikomoditní sběry tříděného odpadu. Jedná se o společný sběr materiálově různých odpadů do 
jedné nádoby tam, kde dotřiďovací linka umožňuje jejich následné oddělení. Typicky jde o sběr kovů 
spolu s plasty. Tento způsob sběru umožňuje intenzivní sběr všech tříděných komodit i v husté 
zástavbě, kde z prostorových důvodů není možné instalovat další kontejnery. Proto tuto možnost 
třídění uvítala řada obcí, které tak mohly bez problémů nabídnout hustou síť nádob a pytlů pro sběr 
kovů. Díky této změně dnes může takto kovy třídit více než 8 milionů občanů a sběrná síť pro ně se 
dále rozšiřuje.  
Druhým podstatným prvkem pak byla započatá organizační i technologická modernizace 
dotřiďovacích procesů na třídicích linkách, zejména v případě plastů. Smyslem je především odklon 
od výroby TAP, do procesu recyklace, tedy zvýšení účinnosti dotřídění na jednotlivé polymery. Tento 
modernizační proces na třídicích linkách jsme podporovali úpravou odměn, které nejen výrazně 
narostly, protože kvalitní dotřídění je pochopitelně dražší, ale také jsou nyní navázány na samotnou 
dosaženou účinnost. To pochopitelně motivuje linky k inovacím v technologii i organizaci jejich 
provozu. 
Smyslem změny způsobu financování bylo spojit jej nikoli s množstvím upravovaného odpadu, ale 
především s množstvím odpadu vstupujícího do konečné recyklace. Cílem je tedy propojit financování 
třídicích linek s měřicím bodem recyklace, který dle nové legislativy je na výstupu z dotřiďovacího 
procesu. Současně navýšené platby reflektovaly novou zákonnou úpravu, která vyžaduje, aby i 
nerecyklovatelný odpad byl využit, alespoň energeticky. Díky zahájené intenzifikaci procesu dotřídění 
odpadu se podařilo dosáhnout dobrého výsledku recyklace i v případě plastových obalů, kde je podle 
nových definičních podmínek zajištění splnění požadovaného cíle recyklace nejobtížnější. Tento 
proces modernizace bude pokračovat i v dalších letech, protože pro splnění náročných cílů směrnic 
EU bude nutné dosáhnout ještě vyšší účinnosti třídění.  
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TISKOVÁ ZPRÁVA 
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V Praze dne 19. května 2022 
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EKO-KOM rozvíjí systém třídění již 25 let 
Rok 2021 byl pro celý systém třídění a recyklace náročný. Nejen, že se v oblasti nakládání s odpadem 
projevovala řada problémů spojených s epidemií, ale také se zásadně změnily prakticky všechny 
předpisy spojené s odpady a recyklací obalů. EKO-KOM, a.s., problémy překonal ve spolupráci 
s obcemi, městy i odpadovými firmami. Letos je to již 25 let soustavné spolupráce na rozvoji sběrné 
sítě, jejím financování, na vylepšování technologií třídicích linek a rozvoji recyklace obalů.  
 
Třídění a recyklace obalů pomáhá snižovat uhlíkovou stopu 
Díky třídění odpadů v domácnostech a obcích vzniká surovina, která se na třídících linkách dotřídí na 
jednotlivé druhotné suroviny připravené k recyklaci a využití - pro výrobu nových produktů nebo jako 
zdroj energie či náhrada hnědého uhlí v teplárnách. Tříděním odpadů se snižuje zátěž životního 
prostředí - každoročně tříděním a recyklací obalových odpadů šetříme přírodní zdroje surovin, energii 
a zamezujeme rozšiřování skládek. A díky třídění a recyklaci odpadů se nám také daří významně 
snižovat uhlíkovou stopu. Loni se podařilo dosáhnout úspory CO2 ekv. ve výši přes 980 000 tun. 
Podrobné informace o výsledcích systému třídění a recyklace EKO-KOM za rok 2021, včetně grafů, 
naleznete v příloze. 
 
Kontakt: Lucie Müllerová, tisková mluvčí EKO-KOM, a.s.,  mullerova@ekokom.cz, tel.: 602 186 205, 
www.ekokom.cz, www.jaktridit.cz  
 
O společnosti EKO-KOM 
Autorizovaná obalová společnost EKO-KOM zajišťuje provoz systému třídění a recyklace obalových odpadů na základě autorizace vydané 
MŽP dle zákona o obalech 477/2001Sb. Neziskový systém EKO-KOM funguje na principu aktivní spolupráce průmyslových podniků, měst a 
obcí, úpravců odpadů a jejich finálních zpracovatelů. 
 
 

Obec Hodslavice

00297917

73,589

 1 705 478

tun

MJ

zveřejněno na webových stránkách obce.
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Okresní finále Poháru rozhlasu
Mgr. Alena Kulíšková

Ze školního sklepa jsme oprášili staré tretry a ve čtvrtek 
po dlouhé několikaleté pauze jsme se vypravili s družstvem 
starších hochů na atletické závody do Kopřivnice.

V jarní přípravě jsme při tréninku využili novou tartanovou 
dráhu a Patrik Mička měl z 30 sprinterů okresu třetí nejrychlejší 
čas. 60 metrů uběhl za 7,79 s. Pěkný výkon. Gratuluji!

Také ostatní kluci, kteří své disciplíny nemohli tak trénovat, 
neboť nemáme stále v dálkařském sektoru vhodný písek, 
sektor na výšku nemáme vůbec a kouli jsme vrhali do trávy, 
vůbec svými výkony za ostatními atlety nezaostali.

Jejich výkony si můžete prohlédnout v přiložené tabulce.
V poháru rozhlasu se výkony dvou nejlepších žáků v disciplíně 

přepočítávají za body a jejich součet určuje pořadí. Naši kluci 
se umístili na skvělém osmém místě ze 14 zúčastněných škol.

A kdyby byla stejně jako v minulosti kategorie vesnických 
škol, byli by na bědně. Na krku by jim cinkly medaile za třetí 
místo. 

Dle mého pohledu jsme si všichni velké atletické závody užili, 
konečně si kluci vyzkoušeli, jak je důležité dodržovat pravidla 
jednotlivých disciplín a také téměř profesionální podmínky. 
No? Komu z vás měřili výkon v běhu kamerou a elektronicky?

Děkuji Jakubu a Janu Bartoňovým, Josefu Hutyrovi, Simonu 
Kudělkovi, Ondřeji Chovancovi, Lukáši Pechovi z devítky a 
Osekům Radimu Petrskovskému, Jiřímu Zámečníkovi a hlavně 
Daliboru Drdovi (atletovi s novým  osobákem v dálce 544 cm a 
pěknému výkonu 152 cm ve výšce) za vynikající reprezentaci 
naší školy.  

Okresní kolo ve floristice
 Mgr. Alena Kulíšková

Žáci naší školy reprezentují školu v soutěžích vědomostních, 
sportovních, výtvarných a také v různých dovednostech. Mezi 
ně patří floristika. V okresním kole v Novém Jičíne hodslavskou 
školu zastupovaly Daniela Čípová, Michelle Plešková a Nelly 
Petrskovská. Nelly se umístila na krásném třetím místě. 
Gratulujeme. 

Poděkování
Mgr. Bc. Martina Holubová, ředitelka školy

Vážení účastníci Dne otevřených dveří, 
ráda bych Vám poděkovala za účast na námi (myšleno dětmi 

a všemi zaměstnanci) dlouho a velmi pečlivě připravované 
akci, do které jsme vložili opravdu velké úsilí. Věřím, že jste 
strávili příjemné odpoledne a užili si ve škole vystoupení žáků, 
prohlídku s ukázkami i občerstvení. Je mi však líto, že o večerní 
program a možnost neformálního setkání zaměstnanců školy 
a rodičů byl velmi malý zájem, neboť příprava celého zázemí 
za školou, včetně investice ve formě času a práce skupinky 
rodičů ze SRPŠ a též pracovníků obce, nebyla snadná.

Beseda na IPC v Novém Jičíně
Mgr. Alena Kulíšková

Ve středu 11. 5. se všichni žáci osmých tříd sešli v Informačně 
poradenském středisku, aby besedovali s paní Janou 
Gérykovou o profesní orientaci, o volbě povolání a potřebách 
na trhu práce.

Beseda byla inspirativní a žáci, kteří nemají jasno, kam budou 
za pár měsíců podávat přihlášky, se dozvěděli o další možnosti 
konzultace s odborníkem.

Zprávičky ze ZŠ

VÝZVA
K NAPOJENÍ NA 

SPLAŠKOVOU KANALIZACI
Vyzýváme majitele domů, kteří se 
dosud nenapojili na splaškovou 

kanalizaci a Obec Hodslavice jim 
vybudovala veřejnou část kanalizační 
přípojky, aby tak NEPRODLENĚ učinili, 

jinak jim hrozí finanční postih ze 
strany orgánů ochrany životního 

prostředí i Obce Hodslavice.
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Výsledky okresního kola Poháru rozhlasu 
Kopřivnice 5.5.2022      

Mgr. Alena Kulíšková 

 

Výkony našich žáků 

60 m   Patrik Mička   7,79 s  
   Jakub Bartoň   8,14 s 
   Radim Petrskovský  8,92 s 
1500m   Jakub Bartoň   5:17,55 
   Jiří Zámečník   5:37,48 
   Lukáš Pecha   5:41,82 
Koule 4 kg  Ondřej Chovanec  9,11 m 
   Josef Hutyra   9,05 m 
   Simon Kudělka  8,29 m 
Dálka   Dalibor Drda   544 cm 
   Ondřej Chovanec  443 cm 
   Jan Bartoň   400 cm 
Výška   Dalibor Drda   1,52 m 
   Radim Petrskovský  1,40 m    
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Květen v MŠ
Marcela Žůrková

Vážení rodiče i prarodiče,
měsíc s měsícem se sešel, blíží se nám pomalu konec 

školního roku. Děti se už ve školce plně aklimatizovaly. Musíme 
konstatovat, že poslední týdny jsou náročné, nabité mnoha 
událostmi a s tím spojenými povinnostmi pro paní učitelky a 
asistentky.

Měsíc květen začal překvapením pro maminky, které slavily 
„Den matek“. Děti pod vedením pedagogických pracovníků 
mateřské školy nacvičily krátké hudební pásmo a nachystaly 
si malé dárečky. Tímto poděkovaly svým maminkám za lásku 
a péči, kterou od nich dostávají. Děti si společně s rodiči na 
zahradě zasadily jahody, vyrobily větrníky či opekly buřty. 
Děti si naše společné setkání užily. Můžeme být pyšní, jak to 

pěkně zvládly. Ukápla nejedna maminčina slzička, ale tu náhle 
vystřídal úsměv na rtech.

Tímto se měsíc jen pomalu rozjížděl. Předškoláci se každý 
týden účastnili plaveckého výcviku v Novém Jičíně. Děti se na 
plavání vždy těšily, a stávaly se z nich na bazénu malí vodníci.

Kromě plavání se „všichni účastníci zájezdu“ (myšleno Školka 
v přírodě), měli možnost zúčastnit promítání, které se konalo 
v aule základní školy v Hodslavicích. V hlavních rolích hrály 
děti MŠ a pedagogický personál.Všichni společně prožili tři 
nádherné dny poblíž Vítkova, naplněné zábavou a smíchem. 
Pedagogickému personálu náleží velký dík, protože i takto 
náročnou akci zvládli nachystat a zorganizovat na jedničku.

Využíváme těchto krásných slunečných dnů k procházkám po 
okolí Hodslavic, kratšími výlety a také k pohybovým aktivitám 
na zahradě mateřské školy. Dětem jsme nejednou nachystali 
překážkovou dráhu, podbíhají pod točícím se lanem, kde cvičí 
jak obratnost, tak svou odvahu. K využití mají dvě pískoviště 
a také kola, koloběžky a jiné dopravní prostředky. Odřené 
kolínka se pofoukají a děti se musí vypořádat i s nerovným 
asfaltem.Také byla pro děti vytvořena dopravní stezka, u které 
bylo nutno se zamyslet, jak se mají chovat na komunikaci.

V polovině měsíce jsme si ve třídách udělali společnou 
fotografii a také se děti, které půjdou po prázdninách do 
1. třídy vyfotily na tablo, které bude k vidění ve vestibulu MŠ.

Zasmáli jsme se při divadelním představení veverky Terky a 
myšky Klárky. Toto seskupení za námi do mateřské školy přijelo 
s představením „Vodácká“ a do konce školního roku se budeme 
těšit ještě na jedno představení, které bude překvapením pro 
naše děti.

Na další článek se můžete těšit od některé mé kolegyně zase 
v červnu.

Za celý kolektiv mateřské školy vám přeji krásné slunečné dny, 
paní učitelka Marcela
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Volejbalové Hodslavice
Miroslav Vyhlídal, předseda volejbalového oddílu

Pozvánka na 49. ročník volejbalového turnaje, který se 
v letošním roce bude konat 2. - 3. července (podle počtu 
družstev možná jen jednodenní) na sportovním areálu TJ 
Sokol Hodslavice. Začátek v sobotu v 9 00 hod.

Osmačtyřicet ročníků volejbalových Hodslavic
Vznik oblíbeného turnaje v  Hodslavicích s  bezmála 

padesátiletou tradicí je spojen s Dřevěnicí - Mekkou českého 
volejbalu na antuce. Bylo to v roce 1971, kdy se volejbalistky 
Hodslavic poprvé zúčastnily tohoto světoznámého turnaje 
a byly jím natolik nadšené, že se po návratu domů rozhodly 
uspořádat turnaj také. První ročník turnaje žen O putovní 
pohár MNV Hodslavice se uskutečnil 26. dubna 1974 za účasti 
7 týmů a prvními vítězkami se staly hráčky Zbrojovky Vsetín. 
Následující dva ročníky vyhrály juniorky tehdejší ČSSR pod 
vedením Viléma Košťála z Ostravy. Ve 4. ročníku byl turnaj 
rozšířen o kategorii mužů a má za sebou již 47 úspěšných 
ročníků. 

Po vzniku Antukové ligy v roce 1992 se mužská kategorie 
turnaje stala součástí tohoto speciálního Mistrovství ČR 
na antuce, organizovaného Asociací malých sportů v  čele 
s  Lubomírem Vašinou. Mezi účastníky nechyběla domácí 
hráčská elita včetně „legionářů“ s  angažmá v  zahraničních 
klubech. Hodslavice se staly jedním ze stěžejních pořadatelů 
kvalifikací AL a v letech 2003 a 2005 pořadatelem finálového 
turnaje s přítomností kamer ČT v roce 2005. Účastníky tohoto 
„open“ turnaje byla družstva, sestavená ze špičkových hráčů 
bez ohledu na jejich klubovou příslušnost a hrající pod 
originálními názvy (Ogaři, Čmoudi, Čtveráci, Edward, Humři, 
K2, Pepíci a další), ale startovaly i oficiální klubové celky 
z  okolí (Vítkovice, Opava, Palkovice,  Zlín aj.). Mezi účastníky 
se pravidelně objevovali reprezentanti a extraligový hráči, 
jako například: O. Boula, L. Černoušek, P. Goga, P. Habada, 
O. Hudeček, T. Hýský, P. Karabec, David a Petr Konečný, F. 
Kopecký,R. Macek, R. Mifka, J. Novák, J. Popelka, T. Široký, J. 
Škach, P. Štika, M. Tomáš, J. Veselý, T. Zedník a mnoho dalších 
vynikajících hráčů. Protože počet družstev rok od roku narůstal, 
vznikly další 3 kurty u vodní nádrže Kacabaja. Rekordní účast 
byla zaznamenána v roce 1999, kdy se turnaje zúčastnilo 94 
družstev mužů a žen a turnaj si vysloužil přezdívku „Moravská 
Dřevěnice“. Počet účastníků má v  posledních letech klesající 
tendenci, ale pořadatelé věří, že turnajová tradice bude 

zachována a těší se na vysněný 50. ročník. 
Mezi hlavní pořadatele a organizátory dosavadní historie 

turnaje patří a je třeba vyzvednout Danu a Mirka Vyhlídalovy, 
Evu a Petra Mokrošovy, Martu a Jardu Hlouškovy, Tomáše 
Vyhlídala, Vladimíra Fátora či Alenu Kulíškovou. Uznání si 
zaslouží mnoho dalších včetně několika desítek zapisovatelů 
z řad žáků místní ZŠ.  

O společenském uznání a významu turnaje svědčí řada 
vzácných hostů, mezi které patřili předsedové ČVS Vladimír 
Vyoral, František Pěnkava, Anton Šveda, Pavel Kučera, Antonín 
Lébl a Zdeněk Haník, senátoři parlamentu ČR František Konečný 
a František Kopecký, poslanci parlamentu ČR Josef Jalůvka a 
Pavel Hrnčíř, hejtman a europoslanec Evžen Tošenovský a další 
osobnosti. Závěr ohlédnutí za tímto populárním turnajem 
proto patří vzpomínce na některé z nich.

Jeden z  nejlepších hráčů naší volejbalové historie Karel 
Paulus (1933-2003) sjezdil s volejbalem celý svět, coby rodilý 
Východočech byl pravidelným účastníkem a později hostem 
turnaje v Dřevěnici, ale teprve ve svých 65 letech navštívil 
Beskydy a byl hostem 19. ročníku turnaje v  Hodslavicích. 
Ve Frenštátu p. R. navštívil Jiřího Rašku a prohlédl si slavné 
skokanské můstky. Málokdo ví, že „Dědek“ Paulus byl v mládí 
také vynikajícím sdruženářem – běžcem a skokanem na lyžích. 
„Do Hodslavic jsem přijel jen jako host, ale moc jsem se na 
turnaj těšil. Slíbil jsem to kamarádovi Mirkovi Vyhlídalovi. Třicet 
pět roků jsem měl možnost cestovat s volejbalem po světě a 
říkal si, že na poznání naší malé vlasti mám dost času, až budu 
starý.“ Náladu mu nepokazil ani déšť, který nedovolil turnaj 
dohrát do konce. V Hodslavicích se potkal s lidmi, zapálenými 
pro volejbal a pochvaloval si. 

V  roce 2012 se v  turnajové kronice objevilo toto vyznání 
tehdejšího předsedy ČVS Zdeňka Haníka: „Život mně naučil 
ctít především činy a ne slova. Turnaj v Hodslavicích je ČIN, za 
nímž stojí práce mnoha lidí. Těm patří úcta, protože svou práci 
dělají dobrovolně, srdcem, bez nároků na odměnu. To se už 
dnes moc nenosí. Celé této „krásné“ armádě velí nějaký Mirek 
Vyhlídal a Hodslavický turnaj je jeho pomník, postavený ještě 
za života (pomníky se staví většinou až po smrti). Před tímto 
pomníkem s pokorou smekám. 

Nad 40. ročníkem turnaje v  roce 2013 převzal záštitu člen 
Evropského parlamentu a bývalý extraligový hráč Vítkovic 
Evžen Tošenovský a ve své zdravici napsal pořadatelům 
(text je zkrácený): „Kdykoliv jedu kolem Hodslavic, vždy se 
mi vybaví vzpomínky na antukové volejbalové turnaje. Na 
zdejších kurtech jsem zažil ve svých aktivních volejbalových 
letech mnoho krásných zápasů za deště, zimy, ale i horkého 
slunečného počasí s náběhem na úpal. Jsou to vzpomínky na 
krásná bezstarostná léta, kdy jsem studoval a byl tady jako 
junior a později jako hráč extraligy. Turnaj v Hodslavicích byl 
vždy spojen s prázdninami a úžasnou atmosférou … Po mnoha 
dalších letech jsem začal do Hodslavic jezdit jako bývalý 
přestárlý volejbalista a Hodslavice se také staly historickým 
místem, kde jsem naposledy hrál aktivně volejbal. V  roce 
2000 jsem si na turnaji utrhl achilovku a bral to jako znamení, 
že už nemám blbnout a otravovat sebe ani okolí stařeckým 
hraním … Když mi to bláznivý pracovní kalendář dovolí, 
rád jezdím do Hodslavic. Je moc příjemné tady potkávat 
volejbalové kamarády, kteří jsou již trochu starší, ale jinak se 
moc nezměnili … Věřím, že si turnaj i do budoucna zachová 
svou mimořádnou atmosféru a Hodslavice budou dál patřit 
k vrcholům antukových letních turnajů u nás.“

Počet účastníků hodslavického klání měl sice v posledních 
letech klesající tendenci, ale pořadatelé věří, že turnajová 
tradice  zůstane zachována a těší se na vysněný 50. ročník.
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se přihlásilo celkem 84 turistů, z toho 55 příznivců turistiky 
bylo z Hodslavic.

Za všechny hodslavské turisty děkuji Obci Hodslavice, 
zejména místostarostovi obce Ing. Janu Kudělkovi a Michalu 
Kurowskému za pomoc s organizací a dopravou do sedla pod 
Krátkou. Dále děkujeme našemu dlouholetému sponzoru 
pekárně Býma Hodslavice, Stanislavu Bartoňovi a Daliboru 
Kramolišovi (č. 8) za pomoc při ozvučení na startu pochodu.

Za hodslavské turisty
Oleg Janský

ZO ČSCH HODSLAVICE 
POŘÁDÁ VE DNECH 25. - 26. 6. 2022 

 

MÍSTNÍ VÝSTAVU KRÁLÍKŮ, 
DRŮBEŽE A HOLUBŮ 
NA KTEROU VÁS SRDEČNĚ ZVEME 

 

 

VÝSTAVA BUDE OTEVŘENA  v sobotu  25. 6. 2022 od 14.00 - 19.00 hod. 
                                                   v neděli   26. 6. 2022 od   8.00 - 16.00 hod.  
 

MOŽNOST NÁKUPU CHOVNÝCH ZVÍŘAT 
OBČERSTVENÍ ZAJIŠTĚNO 
     
          

NA VAŠI NÁVŠTĚVU SE TĚŠÍ CHOVATELÉ   

Turistický pochod Palackého stezka
Oleg Janský

V sobotu dne 21. 5. 2022 se konal 51. ročník turistického 
pochodu Palackého stezka.

51. ročníku Turistického pochodu Palackého stezka se 
zúčastnilo celkem 268 turistů. Z Hodslavic se zúčastnilo pouze 
74 příznivců našeho pochodu. Vzhledem k tomu, že letos po 
dlouhé době byly podmínky našeho pochodu velmi příznivé, 
byla účast hodslavjanů pro nás tak trouchu zklamáním. Vždyť 
průměrně se za pěkného počasí účastní přes 150 turistů z naší 
obce.  Z Nového Jičína se pak zúčastnilo 30 turistů, z Mořkova 
23, Hostašovic 16 z Rybího 10. Dokonce 5 účastníků přijelo z 
Polska z obce Tychy. Na nejdelší 25 km trasu na Velký Javorník 
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Moderní bezúdržbová 
čistička odpadních vod 
svépomocí i na klíč

www.casopisdomov.cz XX

STMH je jedinou technologií na českém 
trhu, která pracuje na principu třístupňo-
vého čištění. Odpadní voda se postupně 
recykluje ve dvou nádržích a pokaždé od-
lišným způsobem. Nejdříve se nashromáždí 
v jímce, kde se usadí pevná složka a vypa-
ří se běžné čisticí prostředky. Poté voda 
přeteče do dalších částí čističky a na řadu 
přijdou speciální bakterie, které vodu zbaví 
nečistot.
Jinými slovy – pokud čistička odpadních 
vod má zajištěnou stabilitu čištění, pro pro-
vozovatele čističky odpadních vod je zaru-
čen navíc bezúdržbový provoz. Kdo by také 

měl zájem se o čističku odpadních vod jak-
koliv starat.
Díky jednoduché konstrukci domovní čis-
tírny STMH zvládne její instalaci každý 
šikovný stavebník vlastními silami. Stačí 
jen při montáži postupovat podle pokynů 
výrobce. Pro zákazníky zprostředkujeme 
také variantu tzv. čistička odpadních vod 
na klíč. Nejen zajištění projektu a povolení, 
financování bez navýšení, ale také stavební 
práce a v neposlední řádě pravidelný servis 
a servisní podporu. 

Více na www.modernicistirna.cz

rodinná firma Hellstein dodává nejúčinnější ekologickou technologii 
na čistění odpadních vod pro domácnosti a průmysl už dvacet let, 
bezúdržbová čistička odpadních vod StmH proto patří mezi často 
realizované řešení mezi stavebníky nejen na území české republiky.



Jolana Hurtová, 1.tř.
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

V měsíci červnu oslaví své životní jubileum ²50²55²60²65²70²75²80²93
tito naši spoluobčané :

Ze života obce

² Jana Hlavinková ² Zdeňka Krestová, Jan Slavík
² Eva Hoďáková, Jaroslava Kramolišová, Petr Janáček
² Antonín Kurowski ² Jozef Valocký ² Dana Sulovská
² Ladislav Kudělka, Irena Kudělková ² Dušan Býma

V měsíci květnu jsme se rozloučili 
s panem Františkem Kudělkou.

² ² ² ² ²

V měsíci květnu se narodili Jeremiáš Zelenka, Tereza Pham 
a Adam Klopec. 

Vítáme narozené děti do svazku naší obce a přejeme jim 
mnoho štěstí v nastávajícím životě.

² ² ² ² ²

Okresní kolo ve floristice

ZŠ - Den otevřených dveří Vítání občánků 24.4.2022

Okresní kolo ve floristice


